
   

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i B1973 mandag den 18. maj 2022 klokken 18:00 

Deltagere, Henrik, Jan, Mette, Kenneth, Maja & Merete 

Afbud: Allan 

1. Referat fra sidste møder referat fra det sidste møde blev godkendt uden bemærkninger 
 

2. Velkommen til Allan N/A da Allan var fraværende 
 

3. Opsamling Kasper / Tange Vi fik en tilbagemelding på, hvad den sportslige ledelse arbejder på pt., 
fokus er bl.a. ungtrænere og ansættelse af en børneudviklingstræner.  

 
4. Cafe momse Vi holder fast i en gang om ugen med Fru Sørensen indtil vi finder en løsning med andre 

frivillige.  Vi arbejder på strategiske initiativer til, at finde en løsning, hvor vi kan sikre mere åbent i Cafe 
Momse.  

 
5. Samarbejde med andre klubber Intet nyt 

 
6. Sommerafslutning, jubilæumsfest Der afholdes sommerafslutning for frivillige den 24. juni 2022, 

Merete sørger for udsendelse af invitation. Vi afholder opstartsmøde for jubilæumsfest i juni 2022. 
 

7. Micro-cup Maja og Merete sætter gang i planlægning af Micro-cup og forsøger at involvere forældre 
m.v.   

 
8. Kommunikation  

 
9. Årshjul Herlev By Night den 3. juni 2022 vil vi være repræsenteret, vi høre om dameholdet vil tage 

bemanding af boden.  
 

10. Opfølgning budget n/a  
 

11. Nyt fra formanden, administrationen, kasser m.v 
 
Formand Vi er ved at undersøge forskellige muligheder ift. tøjleverandør.  
  
Administration Intet nyt.  
 
Kasser Intet nyt.  
 
HR: Intet nyt.  
 
Event- og marketing: Intet nyt. 
 
Pigeafdelingen Pigeraketten er gået rigtigt godt. U13 piger har fået en ny cheftræner. 



   

 

U13 piger er startet som ung-træner på U9, hvilket fungerer godt.  
 
Børnefodbold og Teen. Vi kæmper med trænere på flere hold, og kigger på strukturen på de forskellige 
hold.  
 
Dame- og herresenior: Ift. damesenior går det resultatmæssigt fint, og der er kommet flere spillere til.  
 
Vi er ved at finde en træner til 1. senior, da Stig stopper. Det kører godt på 2. senior og 3. senior pt. 4 
holdet kører også fint.  
 
Fitness Intet nyt 
 
Byggeudvalget Vi har haft indledende møde med kommunen omkring projektet.  
 

12. Eventuelt Vi holder arbejdsdag i B1973 mandag den 6. juni 2022 fra 9-12 og derefter er der lidt mad og 
drikke.  
 

13. Kommende bestyrelsesmøder 
 

Torsdag 16. Juni 2022 klokken 17:30 
 


